
Neposredna menjava izkušenj
Prejšnji inesec je OZKO v okviru svo-

jcga akcijskega programa organizirala po-
svcte zborovodij šolskih in odraslih pev-
skih zhornv ter posvet predsednikov kul-
lurno umctniškth društev in skupin.

POSVET ZBOROVODU
ŠOLSMII PZ

()d vseh vabljenih zborovodij se je po-
svela žal udelcžila le polovica! Kol stro-
kovnega svctovalca smo ludi to pot pova-
bili Mira Kokola, ki nam že nekaj let zapo-
red pomaga pri izbiri programaza srečanje
P/., pa tudi s strokovnimi nasveti in na-
polki zborovodjem posatneznih zborov.
Na posvetu smo sc najprej pogo\ori!i o
kraju in dalumu srečanja. « programu pa
bo govor takoj po zimskih počitnicah. ko
se bomo ponovno sestali.

Zborovodjem smo posredovali spisck
revolucionarnih in kulturnih oblclnic, da
bodo imeli lažje lielo pri izbiri programa.
Dogovurili smn sc ludi o skupni pesmi. Na
naslednjem srcčanju bo toCudcž jutra G.
I:. Hiindla ob 225-letnici skladaleljeve
smrti.

Šc hcMdo. dvc o lokaci ji sručanja. /.ud-
nji dve !eti smo organizirah konccri šol-
skih PZ v KD Španski borci. Ccprav dom s
svojo dvorano, ohcma avlama in Jelov-
škovim likovnim salonom iz dncva v dan
vcdno bolj postaja nekakšno kulturno
središče Mosl in tudi siršega obmnčja naše
Dbčine, le ni najbolj primeren za vse vrsie
priredilev. Ena lakih je srečanje šolskih
P/.. saj ob \t] priiožnt>s\i zapoje tudi do
KMIO mladih pevk in pcvcev, ki bi nadvse
radi poslušali eni druge, dvorana pa pre-
more le 360 sedežcv! Cc pride na koncert.
recimo, manj kot polovica staršev nasti>-
pajočih otrok. jih preprosto ni kam dali.
Prav tako so po dosedanjih dvclctnih iz-
kušnjah za tako množico ntrdk ludi stran-
ski prostori mnogo premajhni.

Tako smo se odločili. da lo prircditev
prcnesemn spet v fcstivalno dvorano. kjer
olroci oziroma zbori scdijo v parterju dv(>
ranc. in sicer pti vrsli, kot potem nastopa-
jo, sc vedno pa oslane dovotj prostora za
siaršo v parlerju in na balkonu. Okvirno
smo doloCili ludi dalum srečanja. m sicer
-0. marec ali 17. april 19X4. Spregovorili
smo ludi o problcmih in težavah zborovo-
dij pri njihoveni delu. Žal so v najrazlič-
ncjših krožkih in sekcijah po šolah pravi-
loma vključeni tisti boljsi. bolj zagnani
učenci. ki ponavadi pojejo se v pevskcm
zboru. Nikakor ne žclimo podcenjevati ali
omalovažcvati drugih dcjavnosti ŠKD.
vendar pa jc v večini primerov na vsaki šoli
zbor iis!i. ki vedno nastopa na solskih in
drugih proslavah in prirediivah! Zalo bi
morali urnik drugih krožkuv in sekcij pov-
sod priredili lako. da bi lahko zbor nemo-
teno pripravljal svoj program!

POSVETI ZBOROVODIJ
OURASLIH PZ

Tudi lega posvcla se iz objcklivnih ra-
zlogt>v niso udcicžili vsi naši zborovodje.
kljub temu smo sc ob prisolnosli Rado-
vana Cinbca. dolgoletnega pcvovodjt in
skladalclja, pcigovorili o najhotj perečih
problemih zborovstva nasploh pa sevcda o
prohlcmih nuših PZ.

Poleg lega. da primanjkuje zborovodij
-- zlasti kvalilctnih jc opa/ili ludi osip
članstva. Scveda to nc vclja za vsc P/.
(Vevče, Zadvor. Bizovik). pri ostalih pa jc
primanjkljaj pcvcev. zlasii pa ntzmerje
med žcnskimi in moškimi glasovi. že kar
kroničen pojav.

Tovariš Cinbec jc prisolnim predočil
usmcritve Ljubljanskcga pcvskega zdru-
ženja v zvezi s prizadevanji za nadaljnji ra-
zvoj in dvig programske in izvajalske ravni
naših PZ.

Revije PZ naj poslanejo prika/ napre-

dovanja in kakovosli. ne pa nazadiivanje
in slabše kvalilele. Zato naj bi zhori. ki že
več let ne izkazujejo nobenega napredka.
nc bili vključcni na revije vsc dollej, do-
kler ne bi zadoslili osnovnim namcnom in
potrebam zhorovskega petja. Nekvalneta
in s lcm ncudclcžba na reviji naj bi hkrati
imcla za posledico odgovarjajočo določi-
lev višinc finančne podpore zboru.

Osvojiti nioramo pravilo, da se je treba
za sodelovanje na reviji temeljito priprav-
Ijali lako programsko kakor izvcdbeno!
Brez udeležbc na ohčinskem srečanju naj
/bori ne bi sodelovali na tčkmovanjih viš-
jega razreda ali gosiovali zunaj ohčine.

Zbore. ki redno naprcdujejo in dose-
gajo vcdno lepšc uspehe pa je Ireba na-
gradui vsaj s tem,da sodelujejo na revijah
in drugih prireditvah v drugih občinah.
Takn sodelovanje bi pnmenilo za zborc
neprecenljivo vrcdnosi in priznanjc ter
^podhudnza icmeljilcjšc dclo in dvig kva-
lilele. S tem bi marsik je odpravili občinsko
zaprlpst. ki jc — žal — vsc prepogosto pri-
solna in škoduje skupncmu delu.

POSVET PREDSEDNIKOV
DRUŠTEV 1N SKUPIN

Kljub programom. ki jih drušiva in sku-
pine vsako leto posredujejo občinski
/-KO, se predscdniki naših drušlev vsaj
dvakral letno scslanejo z vodslvnm
OZKO in v neposrednih pogovorh poro-
čajo o opra\lienem delu. o lekočih nalo-
gah ter o načruh za naprej.

Trenutno peslijo naša društva in sku-
pine predvsem kadrovske težave, kar je
povezanozlasti z bencinskimi boni, pa ludi
z menjavo generacij. Nekateri morajtrk
vojakom, drugi se poročijo in s tem v zvezi
nastopi vrsta problcmov pri posamezni de-
javnosti. Že tako je - - glcde na možnosti
— kadro\sko zasedbo iežko najti in zbrati
primcren program za posamczne skupi"*1-

zgoraj naslete težave pa normalen polek
dela sc bolj ovirajo. Kljub temu so si bili
vsi prisotni v razpravi edini. da bodo sku-
šali še naprej in s še večjo zagnanosljo
opravljati svoje kulturno dclovanje. saj je
doseglo Ijubilcljslvt) vzadnjih nckaj lelihz
množičnosljo in kvalitetc vidno meslo v
celolnem slovenskem kullurncm prosto-
ru!

M.Š.


